
Protokół z zebrania Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 17 w Poznaniu 
w dniu 25 października 2023 r. 

 

1. Przewodniczący Rady Rodziców zaproponował plan spotkania Rady – plan został 

jednogłośnie przyjęty.  

2. W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady Rodziców omówił nadchodzące najbliższe 

akcje szkolne i wydarzenia szkolne: 

a) akcja zbierania książek do biblioteki szkolnej – biblioteka szkolna wyraziła 

zainteresowanie akcją. Akcja odbędzie się w dniach 13-30.XI.2923 r. a koordynować 

nią będzie Pani G. Skoczylas; 

b) akcja Talenciaki – koordynuje ją Pani H. Wekwert; Rada skieruje zapytanie do Pani 

Brzozy celem ustalenia potrzeb szkolnych w kontekście przeznaczenia środków z tej 

akcji; 

c) Samorząd szkolny planuje andrzejki i wieczór filmowy dla dzieci; 

d) Kiermasz świąteczny – odbędzie się po 3.12.2023 r. – dokładna data jeszcze nie jest 

ustalona. Część popołudniową kiermaszu poprowadzi Rada. Omówiono propozycje 

stoisk na kiermaszu: stoisko z ciastem, stoisko herbat zimowych, stoiska z pracami 

plastycznymi, stoisko ze zdjęciami; padła propozycja warsztatów dla dzieci, które 

stworzą ozdoby na kiermasz (Rada pokryje koszty materiałów na warsztaty). 

Rozmawiano również o ewentualnym konkursie podczas kiermaszu; Przewodniczący 

poprosił o dalsze zgłaszanie pomysłów na kiermasz. 

3. Omówiono kwestię balu karnawałowego dla rodziców. Bal mógłby się odbyć w sobotę 

(styczeń 2024 r.), od godziny 19.00 – godzina zakończenia jeszcze do ustalenia. 

Zaproponowano by tematem przewodnim balu był „Hollywood”.  

4. Sprawy bieżące: 

a) sprawa bezpiecznej drogi – pismo zostało wysłane do Straży Pożarnej i Spółdzielni. Na 

dzień dzisiejszy nie ma odpowiedzi, ale temat będzie kontynuowany; 

b) poruszono kwestię bezpieczeństwa dzieci w okolicach szkoły; Rada jest za 

wystosowaniem pism do Policji i Straży Miejskiej w sprawie ewentualnych patroli; 

c) Przewodniczący poprosił członków Rady by przekazali innym rodzicom prośbę Pani 

Skoczylas o wypełnienie ankiety na temat korzystania przez dzieci z Internetu (ankieta 

wysłana przez mobidziennik); 

d) poruszono temat monitoringu w związku z kradzieżami rowerów i hulajnóg; zwrócono 

uwagę na konieczność zabezpieczania rowerów i hulajnóg zamknięciem na kłódkę; 

e) poruszono temat blokujących się szafek (IV klasa) – temat zostanie zgłoszony Dyrekcji; 

f) poruszono temat możliwości pozyskania od wydawnictw książek – nagród na konkursy, 

na zakończenie roku szkolnego, do świetlicy; w tej sprawie zostaną wysłane maile do 

wydawnictw. 

5. Ustalono termin kolejnego zebrania na dzień: 23 listopada 2023 r. na godzinę 18.00. 

 

Sekretarz:        Przewodniczący: 

K. Więckowicz-Dolata       W. Nowiński 

 
 


